
 

 

Notulen Bestuursvergadering 28 november 2022 
Aanvang: 20:00 uur, online via Zoom   
 
Aanwezig: Erik Kopp, Tom Kreuning (notulist), Geert Jonker, Kees Kammeraat. Afwezig: 
Annemie Driessen en Peet Wessels. 
 

1. Opening en vaststellen agenda 
2. Notulen vorige vergadering dd. 24 oktober 2022 worden vastgesteld. 
3. Ingekomen stukken:  

Offerte Dokkumer Vlaggencentrale (er zijn inmiddels 500 vlaggen en 6 beach vlaggen 
besteld) 
Offerte badges (er zijn inmiddels 3500 strijkbadges via Derk Jan Tinga besteld) 
Kamer van Koophandel (er is een nieuw uittreksel beschikbaar) 
Statutenwijziging van notaris (staat inmiddels op de website)  
Btw-teruggave (brief van belastingdienst) 

4. Uitgaande post: geen 
5. Bestuursmededelingen 

Molenadviesraad: deze start een werkgroep verzekeringen, met name voor brand- 
en stormschade. Jan Wieffer volgt dit voor het Gilde. 
Molencontactdag: Erik is namens het Gilde aanwezig geweest: geen nieuws. 
Voorzittersoverleg: er is afgesproken om thema’s te maken voor gezamenlijke 
samenwerking. Bijvoorbeeld de webshop en verzekeringen. Op welke thema’s willen 
we samenwerken? Nicole Bakker gaat in dit voorzittersoverleg deelnemen i.p.v. Nico 
Salm. Dit komt door de nieuwe bestuursstructuur bij de Hollandsche Molen. Nicole 
Bakker wordt directeur-bestuurder en het bestuur de Raad van Toezicht gaat 
vormen. 
In het kader van het jubileum heeft een examen in Drenthe plaatsgevonden met drie 
jonge molenaars. Twee van hen waren nog geen 18 jaar. Ze zijn allen geslaagd. In de 
volgende OR voorstellen om de examenleeftijd naar 17 jaar te verlagen. Na slagen 
dan tot 18 jaar draaien onder supervisie net als bij rijbewijs. Sanctiemogelijkheden 
zouden kunnen zijn het eigen risico wat ze zelf moeten dragen indien er brokken 
gemaakt worden. Dit wordt in de OR besproken. 
Vertaling handboeken: De financiële bijdrage van RCE is rond. De vertaling is 
begonnen. Alissa Crawford leest al mee. Kees Kammeraat en Tom Kreuning willen 
ook meelezen. Erik neemt contact op met het vertaalbureau over de persoonsvorm. 
KIEN wilde ook meebetalen. De RCE heeft echter het volledige bedrag toegekend. Er 
betaalt verder niemand mee. Erik neemt contact op met Marco van Baalen, directeur 
van het Kenniscentrum immaterieel erfgoed Nederland (KIEN). 
Roedenproject: afdelingen moeten lijsten inleveren waar er problemen zijn op 
instructiemolens.  
Op de volgende OR moet het onderwerp ‘instructeurs’. 

6. Veiligheid: Er was een ongeval in Drenthe: Het onderzoek loopt o.l.v. Rien 
Eijkelenboom en Hay Janssen. 

7. Opleidingszaken:  
Exameneisen stand van zaken:  
Er zijn drie afdelingen akkoord en de anderen hebben niet gereageerd. Erik Kopp 
heeft Gerard Sturkenboom (voorzitter examencommissie DHM) gesproken over 



 

 

erkenning van het diploma van het Gild Fryske Mounders. Is er vertrouwen om over 
de drempel heen te stappen? Gerard neemt dit mee naar de examencommissie. 
Nieuwsbrief instructeurs staat op de website. 
Erik Kateman moet de cursus valbeveiliging weer gaan organiseren waarbij twee 
mensen de cursus doen en daarna de trainers gaan trainen. 

8. Vertrouwenspersonen van het Gilde gaan met de vertrouwenspersonen van DHM 
praten. 

9. Afdelingszaken: alle afdelingen hebben een reminder gekregen over het inleveren 
van de lijsten van instructeurs. 

10. Jubileum 
Slotmanifestatie is op 10 december in het Openluchtmuseum in Arnhem.  
De eerste immaterieel erfgoedprijs is uitgereikt aan het Molennetwerk van het 
Erfgoedhuis Zuid-Holland. 

11. Verenigingszaken 
Lijsten met instructeurs, instructiemolens, stagemolenaars en stagemolens en 
gastmolenaars en gastmolens zijn gevraagd aan de afdelingen. 
De van Lanschot bank heeft een klant die aan goede doelen wil geven. Het Gilde en 
DHM hebben gezamenlijk drie projecten ingediend waarna er een pitch gedaan 
mocht worden. Erik Kopp en Nicole Bakker hebben de drie projecten gepresenteerd 
voor een commissie. Er waren meerdere gegadigden. De drie projecten die zijn 
ingediend: 1. van draaien naar malen. 2. Roedenproblematiek: crowdfunding 
verdubbelaar. 3. Restauratie van Het Pink.  
Inmiddels is bekend dat twee van de drie projecten zijn goedgekeurd. 
Het Edwin Bouw Fonds (geen bouwfonds) heeft groen licht gegeven voor het project 
van draaien naar malen (€ 175.000) en voor de restauratie van het Pink (€ 210.000). 
Ledenadministratie: het nieuw lidsoort lid van de maalploeg. Piet van Doorn houdt 
de stand bij tot 31 december. Nieuwe maalploegleden kunnen contact met Piet van 
Doorn opnemen. 
Klachtencommissie wordt geparkeerd naar januari 2023. 
Werkgroep naamswijziging: 
Website is weer bijgewerkt met nieuws. De naam is waar mogelijk aangepast. De 
emailadressen volgen z.s.m. De incidentenlijst staat nu weer achter ijzeren gordijn. In 
januari wordt verder gesproken over het omhalen van de muur. De filmpjes van 
Safesite kunnen het beste op het YouTube kanaal van het Gilde. Erik Kateman neemt 
contact op met Mennens (Safesite).  
Logo: het logo is er in diverse formats. Er volgt nog briefpapier.  
Zoom: De afdelingen mogen zelf een abonnement nemen voor eigen geld.  
Huishoudelijk Reglement: De maximale functieduur van (afdelings)bestuursleden 
moet beter omschreven worden. Erik Kopp loopt er nog eens doorheen. 
Eindejaarsattentie/kaart: wat, wie en voor wie? De ondersteunende diensten mogen 
wat krijgen. Erik Kopp schrijft de tekst. De kaart gaat naar instructeurs en 
afdelingsbesturen. Ondersteunende diensten krijgen scheurkalender van DHM. 
Inmiddels is bekend dat de kaarten verstuurd zijn via de Bunschoter en dat de 
scheurkalender via DHM naar de ondersteunende diensten zijn gestuurd. De 
rekening gaat naar de penningmeester. 
Geert Jonker vraagt aan Hub van Erve of hij de (webshop)spullen meeneemt naar 
Arnhem. Inmiddels is bekend dat alles verkocht is. 



 

 

Visitekaartjes met de nieuwe naam: Geert, Kees en Erik hebben daar geen behoefte 
aan. Peet en Annemie moeten nog gevraagd worden. 
Handboeken: Het bestuur gaat akkoord met de aanpassing van hoofdstuk 8 door 
David Henneveld. Kees Kammeraat en Geert Jonker gaan met David Henneveld 
praten over de betaling daarvan. Het voorwoord van de handboeken moet eigenlijk 
een keer opnieuw, ook voor de Engelse vertaling. Erik schrijft uiterlijk begin januari. 

12. Rondvraag: 
Geert Jonker heeft met Piet van Doorn (ledenadministratie), Andrien Muijser 
(boekhoudster) en André Canrinus (website technicus) vergaderd over de BTW en de 
boekhouding daarvan. Alles wordt zichtbaar in een factuur, ook de webshop.  
Entreegeld voor nieuwe leden? Als ze de handboeken willen hebben kunnen ze naar 
de webshop. Er komt dus een ander introductiebedrag zonder boeken. Boeken in de 
webshop voor leden goedkoper dan voor niet-leden. Dit gaat na de ALV in. Geert 
maakt een voorstel voor de OR. 
Alle nieuwe leden moeten eigenlijk verplicht de ongevallenverzekering: mio’s, 
jeugdleden en molengidsen. Degenen die dit nu niet hebben en ook niet willen 
faseren langzaam uit. Dit voorstel moet langs de ALV. 
Webshop wordt aangepast voor leden en niet-leden. 
Kees Kammeraat werkt de opleiding korenmolen uit. De examencommissie moet zich 
buigen over de eisen. Kees heeft al de eisen klaar. Op OR presenteren wat het is en 
daarna op ALV waarna vanaf 2 april de cursus van start kan. We zijn afhankelijk van 
de examencommissie.  
 

13. Volgende vergadering: 16 januari 2023 via Zoom. 
 
 
Agenda 2022: 

25 november: uitreiking erfgoedprijs aan Erfgoedhuis Zuid-Holland 
10 december: Molenaarsdag/afsluiting jubileumjaar Openluchtmuseum Arnhem 

2023: 
11 maart: Opleidingsraadvergadering De Meern 
31 maart: ALV Gild Fryske Mounders, Poppenwier 
1 april: ALV Gilde van Molenaars, Opwettense Watermolen 
22 april: Feest ALV de Hollandsche Molen: Utrecht De Ster 
12 mei: Opening Nationale Molendag 
13/14 mei: Nationale Molendagen 
3 november: ALV Gild Fryske Mounders, Poppenwier 
 
 
 


